
Protokoll styrelsemöte Sockenrådet 12/1 -23 vid Näshults IP 

Närvarande: Tord Sandell, Per Lindgren, Claes Sjöberg, Jan Karlsson och Per Johansson. 

1. Till ordförande valdes Tord Sandell. 

2. Jan Karlsson valdes till sekreterare. 

3. Till att justera dagens protokoll valdes Per Johansson. 

4. Ekonomi: Kassören redogjorde för ekonomin. Vintermarknaden närmar sig, 39 knallar anmälda. 

5. Rapport från föreningar: NIF genom Per L., föreningen kommer få ny serieindelning för A-laget 

som innebär inga Åsedalag (ÅIF och Åseda KoFF). 

6. Övrigt: 

- Då Mattias Hölmark inte vill ha kvar återvinningscontainrarna på sin mark fick Per L i uppdrag att 

prata med P-O Högstedt om en annan uppställning. 

- Ny minigolfbana. Fått 50 000 kr i vindbonus från Stena. Sökt bidrag från Virserums sparbank. Ska 

söka investeringsbidrag från Vetlanda kommun och Sigge Franzens fond (kyrkan).  

- Per J hör med Ronny Ryman om han kan göra ett grillgaller till grillen vid sjön. 

- Per L pratar med Ljunggren på kommunen  (tekniska) om det går renovera taket till lusthuset vid 

sjön. 

- Sandra Lu har fått en bild på smalspåret av Evald Hammarström. Skickar den vidare på mail till Per L 

som vidarebefordrar den till Hördegård o Swahn. 

7. Årsmötet bestämdes till 26/3 kl. 18.00, Janne bokar bygdegården.  

Nästa möte 9/2 kl. 19 vid Näshults IP. 

8. Mötet avslutades. 

 

Sekreterare:   Justeras: 

 

Jan Karlsson   Per Johansson 

 

 


